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kenmerk 2de commissie/2019/verslag vergadering BBC 09-10-2019 
betreft Gezamenlijke 1ste en 2de commissie  

1. Toelichting: BBC 2020 - een introductie

Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, opent de zitting om 
19u05. Ze verwelkomt Frank De Neve, adviseur budget en Ines De Pau, 
budgetcoördinator, die samen een toelichting zullen verzorgen over BBC 
2020 en het meerjarenplan 2020-2025.  
Ze roept de raadsleden op om niet te vergeten de aanwezigheidslijst van 
deze gezamenlijke 1e en 2e commissie te tekenen. 

Frank De Neve zegt dat deze toelichting voornamelijk bedoeld is om 
- op de belangrijkste wijzigingen te wijzen t.o.v. de huidige BBC en

meerjarenplan
- de raadsleden wegwijs te maken in de documentatie die zij gaan

krijgen.

Hij benadrukt dat de toelichting vanavond net iets te vroeg komt en nog 
niet de definitieve versie is (er kunnen nog zaken aan gewijzigd worden) 
omdat het ontwerp meerjarenplan pas op 24 oktober wordt vastgesteld 
door de deputatie, maar dat deze presentatie alleszins een goede 
kapstok kan vormen om het ontwerp van meerjarenplan 2020-2025 te 
gebruiken.  

Hij en Ines De Pau staan achtereenvolgens stil bij: 
- de BBC algemeen
- het waarom van de BBC 2020
- het meerjarenplan 2020-2025:

o de strategische nota
o de financiële nota
o de toelichtingen
o de documentatie

- de aanpassingen aan het meerjarenplan
- de timing.

Volgende aspecten komen extra aan bod tijdens de presentatie: 
- Planmatig beleid = welke middelen hebben we nodig om het

vooropgestelde beleid uit te voeren?
- Financieel evenwicht: voorheen was het van belang dat het

budget jaarlijks in evenwicht was. Nu focust men meer op een
lange termijn evenwicht.

- PDCA-cyclus (plan-doen-controle-aanpassen): waarschijnlijk
aanpassingen aan meerjarenplan in juni (vaststelling van rekening
is nodig) en november.
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- De strategische nota is opgebouwd vanuit een uitgebreide 
omgevingsanalyse. Welk beleid heeft onze provincie nu nodig ? 

- De provincie Oost-Vlaanderen legt de focus op het niveau van da 
actieplannen. Ook prioritair en niet-prioritair wordt op het niveau 
van de actieplannen bepaald.  

- Verschillende diensten werken samen aan de realisatie van 
eenzelfde actieplan en beleidsdoelstelling en ook de acties van 
ondersteunende diensten worden maximaal gekoppeld aan de 
actieplannen van de beleidsdirecties. Ook de opvolging ervan zal 
je samen kunnen bekijken. 

- Bij de strategische nota wordt automatisch de datum tot 2026 
telkens weergegeven. Dit is louter informatief. Men is immers 
verplicht om de financiële consequenties voor de periode van het 
meerjarenplan en voor ten minste drie toekomstige boekjaren (in 
2024 ook 2026) mee te nemen. 

- Men voorziet vanuit de provincie Oost-Vlaanderen ook nog een 
extra bijlage met de acties. Dit ontbreekt nu nog in de schema’s. 

- Bij de dia over de timing wordt extra stil gestaan bij het versturen 
van de documenten m.b.t. het meerjarenplan 2020-2025. Dit 
ontwerp wordt op 24 oktober digitaal verstuurd naar de 
raadsleden, na de vaststelling door de deputatie. De mogelijkheid 
bestaat eveneens om een papieren versie te krijgen, na een 
schriftelijk bericht aan Martine Haegens. Gelieve daarbij ook aan 
te geven of je papieren versie op je thuisadres wenst te krijgen of 
in het fractielokaal (bij voorbeeld bij te kleine brievenbus). 

 
Deze presentatie wordt integraal bij het verslag gevoegd, inclusief de 
aanvulling bij dia M2 over de autofinancieringsmarge. 
 

2. Vragen  
 

Raadslid Vermaercke informeert hoe de te ontvangen subsidies verwerkt 
worden in het meerjarenplan? Je kan nu toch nog niet weten welke 
subsidies je als provincie allemaal gaat ontvangen? Frank De Neve en 
Ines De Pau antwoorden dat de subsidies waar we al zeker van zijn, 
reeds verwerkt zijn in het meerjarenplan en dat extra subsidies later 
toegevoegd kunnen worden bij een aanpassing van het meerjarenplan. 
Voorheen kon dit ook via aanpassing van de raming maar dit heeft de 
wetgever niet weerhouden. 
 
Raadslid De Troyer stelt zich vragen bij de niet meer overdraagbaarheid 
van bepaalde bedragen bij de meerjarenplanning. Frank De Neve 
antwoordt dat inderdaad niet meer alle bedragen voor investeringen 
automatisch overdragen worden naar een volgend jaar, maar enkel die 
investeringsbedragen waar al een vastlegging voor bestaat en waar de 
provincie al een engagement voor heeft aangegaan. Het is dus zaak de 
investeringen voldoende goed vooraf te plannen. Wat exploitatie betreft, 
maken de middelen die nog niet gebruikt zijn in een bepaald jaar, 
onderdeel uit van het rekeningresultaat en kunnen zij dus opnieuw 
aangewend worden in het volgende jaar. 
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Raadslid De Troyer informeert hoe de rapportering concreet zal 
verlopen? Gedeputeerde Moens antwoordt dat er minstens éénmaal per 
jaar gerapporteerd zal worden. Deze rapportage zal via de commissies 
aan de raad worden voorgelegd.  

Hilde De Sutter dankt de ambtenaren van het departement Financiën, 
Frank De Neve en Ines De Pau, voor de uitgebreide en heldere 
toelichting en de raadsleden voor de volgehouden aandacht en sluit de 
vergadering om 20u20.  

Gent, 11 oktober 2019
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